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Besvarelse af spørgsmål nr. 79 stillet af Folketingets udvalg til ministeren for 
flygtninge, indvandrere og integration den 29. august 2005 (alm. del).

Spørgsmål:

”Ministeren bedes oplyse, hvor mange der ville få asyl i Udlændingestyrelsen og hvor mange 
i Flygtningenævnet, hvis der i år kom 10.000 flygtninge til Danmark, som alle havde ret til 
asyl, og hvis en nuværende fordeling af tilsagn mellem 1. og 2. instans opretholdes?”

Svar:

Jeg går ud fra, at det ønskes oplyst, hvorledes 10.000 tilsagn om asyl ville fordele sig mel-
lem Udlændingestyrelsen og Flygtningenævnet med den nuværende anerkendelsesprocent i 
Udlændingestyrelsen og den nuværende omgørelsesandel i Flygtningenævnet.

Det giver ikke et retvisende billede at sammenligne antallet af tilladelser meddelt af hen-
holdsvis Udlændingestyrelsen og Flygtningenævnet i et givet år. Jeg kan henvise til besva-
relsen af spørgsmål nr. 78, hvor jeg har redegjort for forskellen mellem anerkendelsespro-
cent og omgørelsesandel.

Jeg kan på denne baggrund oplyse, at i det tænkte eksempel ville ca. 6.200 asylansøgere få 
asyl i Udlændingestyrelsen, og ca. 3.800 asylansøgere ville få asyl i Flygtningenævnet.
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